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Notulen Ambtelijke Werkgroep Straatnaamgeving 2 mei 2022 

Aanwezig: (verslag),

en   

Afwezig:

 

Vaststellen notulen 

 Vaststellen notulen van 04-04-2022. Akkoord. 

 

Mededelingen 

 

 is mogelijk later. 

 is er niet bij. 

 is er niet bij tijdens de volgende vergadering, omdat ze op vakantie 

is. 

 In de bemiddeling met zal een vervolggesprek met hem gepland 

worden. 

 

Lopende zaken 

 Uitwerking St. Titussingel 

 Uitwerking voorbeeld Latijnse onderschriften 

 Winkelsteeg: heeft nog geen antwoord van Merlijn Kamp gehad. 

Hij neemt nog een keer contact met hem op. 

 Uitwerking nieuwe namen Hof van Holland 

Hof van Holland op de kaart 

heeft de indeling met bekeken. De volgende kwesties bleven nog 

over om te bespreken in de werkgroep: 

 2 hoven en 1 straat (hele straat apart of toegang bovenste hof bij het 

hof betrekken?)/ Kleine zijstraat Zaligestraat aparte naam of bij 

Zaligestraat?/ hof en stationsplein: fietspaden (waaronder bestaande 

Griftpad) ook benoemen? Stationsplein wel of niet bij Hertog 

Eduardplein betrekken? De werkgroep is ervoor om de lange blauw 

gekleurde straat zoals ingetekend op de kaartschets op die manier te 

laten lopen. Verder worden de directe toegangen betrokken bij de 

geometrie van de twee hoven en de ‘breuklijnen’ tussen de hoven niet 

benoemd.   

 Bovendien heeft met overlegd mbt de zijstraat van de 

Zaligestraat. denkt dat het oostelijke huis aan die kleine straat 

waarschijnlijk ontsloten wordt aan de Peter Willstraat. Navragen bij 

 Andere gedachten: het ‘stationsplein’ inderdaad apart een 

naam geven met als grens tussen dat plein en bestaande Hertog 

Eduardplein het midden van de onderdoorgang ter hoogte van het 



 

 

   

   

 
 

spoor. Dat betekent dus ook dat de geometrie van het Hertog 

Eduardplein dan wijzigt. Verder het Griftpad aanpassen op de nieuwe 

situatie. Loos stukje fietspad tussen Jozef van Hövellpark en nieuwe 

Griftpad mogelijk ook betrekken bij het Griftpad. Wat vindt de 

werkgroep hiervan? De geometrie van het Griftpad kan op de nieuwe 

situatie aangepast worden en de overige delen fietspad kunnen deel uit 

gaan maken van het te benoemen nieuwe plein. checkt nogmaals 

de status van het kleine straatje bij  omdat hij aangaf dat drie 

kavels er hun adres zullen hebben, maar de vraag is of die kavels 

inderdaad ontsloten zullen worden aan de kant van het nieuwe straatje.  

 Verder zal navragen bij hoe hij het ‘stationsplein’ ziet ten 

opzichte van het Hertog Eduardplein. Wordt het 1 openbare ruimte, of 

is het logischer dat het er twee zijn? gaf per mail aan: 

“Het Hertog Eduardplein zie ik vooral als het parkeerplein/rotonde. 

Het stationsplein onderscheid zich daar zeker van. Maar het kleine 

stukje plein tussen – vd Valk, Station en het Hertog Eduardplein zou ik 

qua uitstraling en misschien naam dan bij het nieuwe stationsplein 

trekken.” 

Dat ziet de werkgroep anders. Het voorstel van zou leiden tot 

wijziging van bestaande adressen aan het Hertog Eduardplein. De 

werkgroep vindt een verdeling tussen het bestaande Hertog Eduardplein 

en het nieuwe plein met een splitsing ter hoogte van het spoor logischer. 

Wel kijkt na of deze verdeling vreemd zou zijn ten aanzien van de 

bestaande adressen aan het Hertog Eduardplein. Dat loopt op dit 

moment iets door aan de westkant van het spoor.  

Aangepaste geometrie Zuiderveld 

Uit de plankaart van blijkt dat de geometrie van Federico 

Fellinistraat, Fons Rademakerspark en Nora Ephronstraat aangepast moet 

worden. De geometrie van de omringende straten blijft hetzelfde. Verder zijn 

er ook plannen voor het oostelijk deel van Zuiderveld, maar die zijn nog niet 

definitief en mogen nog geen straatnamen hebben. Petra heeft een 

conceptkaart gemaakt. Vraag aan de werkgroep om die kritisch te bekijken. 

Zie bijlage. Zouden er nog dingen anders kunnen? De werkgroep is akkoord met 

de voorgestelde tekening. werk het voorstel uit. 

Straatnaamsuggestie voor militair

Het gaat om een groene baret (commando) die uit Nijmegen kwam en in 2013 

overleed. Naar aanleiding van het maken van een documentaire over hem, die 

naar verwachting  in april 2023 in Nijmegen gepresenteerd zal worden, dient 

de maker van de documentaire een straatnaamverzoek in. Als aanvullend 

eerbetoon. Het heeft raakvlakken met het initiatief om viaducten naar 

overleden militairen te vernoemen, maar ook 1 belangrijk verschil:



 

 

   

   

 
 

sneuvelde niet, maar kwam om tijdens een ongeluk. Zowel de documentaire 

als het verzoek om een straatnaam hangen samen met de wens om 

commando’s, die vaak in de schaduw opereren, een gezicht te geven.  

Wat vindt de werkgroep van deze straatnaamsuggestie?  

Daar is de werkgroep geen voorstander van. Met als belangrijkste argument 

dat de persoon in kwestie weliswaar uit Nijmegen kwam, maar verder in wat 

hij voor de samenleving gedaan heeft juist minder specifiek met de stad 

verbonden was. In tegenstelling tot (bijvoorbeeld ) de verzetsmensen die in 

Hof van Holland straatnamen hebben gekregen. Die waren niet eens allemaal 

Nijmegenaren, maar speelden wel een rol in het Nijmeegse verzet tijdens de 

Tweede Wereldoorlog. Verder sluit hij ook niet goed aan op de militairen die 

mogelijk met het benoemen van viaducten geëerd worden, omdat die  juist in 

actie omgekomen zijn. informeert de aanvrager.  

Rondvraag 

 De volgende vergadering staat gepland op 6 juni, maar dat is 

Pinksteren. zal de vergadering een week doorschuiven. 


